



普通科門診公私營協作計劃
General Outpatient Clinic
Public-Private Partnership Programme



緊急應變級別下的簡介會安排

公立醫院已因應新型冠狀病毒最新情況啓動緊急應變級別。

為配合公立醫院的抗疫工作及盡量減低疫情在社區擴散的風險，所有原定的病人簡介會將即時暫停直至另行通知。工作人員將就有關安排個別聯繫已預留座位的病人。

如有查詢，請致電計劃熱線 2300 7300（選擇語言後，按“5”字直接與熱線專員對話）。

Arrangements for Patient Forum under Emergency Response Level

The Hospital Authority (HA) has activated Emergency Response Level in public hospitals in light of the latest situation of the novel coronavirus.

To tie in with the epidemic control work of public hospitals and reduce the risk of the spread of novel coronavirus in the community, all scheduled patient forum will be suspended immediately until further notice. Patients with seating reserved will individually be notified on the arrangement.

For enquires, please call Programme hotline 2300 7300 (after selecting language, press “5” to speak directly with our hotline staff).